

# Morgan Stanley



**Charles Mak**

Vice Chairman, Asia Pacific  
President, International Wealth Management

Charles began his career with Morgan Stanley in New York in 1980, in the accounting and legal departments. In 1986, he became an Investment Adviser for the Individual Investor Services division, before transferring to Morgan Stanley's Hong Kong office in 1989 where he worked until 1992.

After working with a number of other private banks in the region, Charles rejoined Morgan Stanley's Private Wealth Management group in 1997 as Executive Director and Senior Investment Adviser based in Hong Kong. In August 2001, Charles became Managing Director and Head of Morgan Stanley Asia Pacific Private Wealth Management. In August of 2011, Charles was promoted to President of International Wealth Management, with responsibility for the Firm's wealth management franchises in Latin America, Europe, Middle East and Asia. In October 2012, he took on the additional responsibility of Vice Chairman, Morgan Stanley Asia Pacific. He is a member of the Firm's Asia Pacific Executive Committee, a member of the Morgan Stanley Wealth Management Committee as well as a member of International Operating Committee.

Charles received his B.B.A. and M.B.A. degrees from PACE University in New York City. A resident of Hong Kong, he is married with two children.

麥銘英先生目前為摩根士丹利亞太區副主席兼總裁，國際財富管理部部門主管。

麥先生在 1980 年於紐約加入本公司；最初在會計及法律事務等部門工作。1986 年加入私人財富管理部成為投資顧問，並於 1989 年至 1992 年調回香港發展。其後數年，麥先生曾於其它專業私人財富管理公司工作直至 1997 年重返摩根士丹利-香港，成為執行董事及資深投資顧問。並於 2001 年晉升為摩根士丹利董事總經理兼亞洲地區私人財富管理部部門主管。

麥銘英先生更於 2011 年 8 月晉升為摩根士丹利總裁，國際財富管理部部門主管。並於 2012 年被委任為摩根士丹利亞太區副主席。

麥銘英先生於紐約 Pace University 取得學士及碩士學位。